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Fråga från Miljöpartiet de Gröna i Täby  

 
Fråga till Barn- och grundskolenämndens ordförande, Camilla Ifvarsson. 

 

Med anledning av Covid-19 så har vissa elever hög skolfrånvaro. Vissa har varit 
hemma med anledning av att de har själva varit sjuka, andra har varit hemma 
utifrån att vårdnadshavare har en sjukdomsbild i familjen och det finns oro för 
smitta. Detta gör att eleven har hamnat efter i skolans undervisning och 
behöver komma ikapp inför det nya läsåret. Dessutom har kommunen en stor 
grupp elever som är hemmasittare som har missat mycket av det sista skolåret. 
För att ge dessa elever en möjlighet att komma ikapp och kunna lyftas upp till 
nästa årskurs behöver de förstärkning av sin kunskapsprofil. Tidigare år har 
kommunen erbjudit sommarskola för högstadiet vilket har varit mycket lyckat. 
Med dessa nya grupper av elever som har varit hemma med anledning av 
Covid-19 samt hemmasittare så är behovet av sommarskola stort även för 
mellanstadiet. 

 

Min fråga är: 
Kommer det att finnas en sommarskola för Täby kommuns elever från åk 4 och 
uppåt som möjliggör att dessa elever kommer ikapp och kan flyttas upp till 
nästa årskurs? 
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